Property Management Proposal

Rental properties are a great source of income for real estate investors. It becomes challenging for real estate investors to manage multiple properties at a time. That’s where property management comes in.

By hiring a professional management company like [XXX Company], you can add significant value to your investment and can take some of the heavy lifting off your shoulders, focus on expanding your business and working with your customer base.

We currently manage over 1000 properties, including multi-family and private houses.

Our Services

· Our property management services include the following.
· Rental Listings Advertisement
· Managed Tenant Relationship
· Repair and Maintenance
· Timely and Proper Rental Collections
· Proper and Adequate Insurance 
· Regular Reporting and Complete Accountability

Pricing

	Service  
	Amount  

	Service 1
	0.00$

	Service 2
	0.00$

	Service 3
	0.00$



If you have any questions, we will be happy to answer them and discuss the details of possible cooperation.

Phone +123456
Email: example@email.com





Коммерческое предложение в сфере недвижимости 

Аренда недвижимости - отличный источник дохода для инвесторов. После покупки недвижимости нужно заботиться о ее содержании,размещать рекламу, чтобы найти арендаторов, поддерживать с ними связь.  Управлять несколькими объектами одновременно сложно, и поэтому на помощь приходит наше агентство недвижимости ABC.

Нанимая профессиональную компанию, вы можете переложить тяжелую работу на наши плечи, сосредоточиться на расширении своей коммерческой деятельности и сфокусироваться на работе с клиентской базой.

В настоящее время мы управляем более 1000 единицами недвижимости, включая многоквартирные и частные дома.

Наши услуги включают в себя:

· объявления об аренде;
· связь с арендаторами;
· ремонт и обслуживание;
· сбор арендных платежей;
· страхование;
· регулярная отчетность.

Стоимость услуг 

	Услуга 
	Цена  

	Услуга 1
	0.00$

	Услуга 2
	0.00$

	Услуга 3
	0.00$



Если у вас есть вопросы, мы будем рады ответить на них и обсудить детали возможного сотрудничества. 

Телефон +123456
Email: example@email.com

